
P ROTOKÓŁ  NR   XXXVIII/2021 

 

z posiedzenia XXXVIII/2021 sesji Rady Miejskiej w Barczewie, która odbyła się w dniu 28 października 

2021 roku 

 

Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miejskiego  

 

Godzina rozpoczęcia obrad -  09.00 

 

W obradach  XXXVIII/2021 sesji Rady Miejskiej uczestniczyło 14 Radnych ( nieobecna – Radna Halina 

Bronka) 

 

Do punktu 1 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka - Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła obrady XXXVIII/2021 

sesji Rady Miejskiej w Barczewie i powitała wszystkich przybyłych. 

 

Do punktu 2 

 

Pani Przewodnicząca Rady na podstawie listy obecności i złożonych na niej podpisów stwierdziła 

prawomocność obrad XXXVIII/2021 sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 

 

Do punktu 3 

 

Brak zmian do porządku. 

 

Radni Rady Miejskiej przyjęli następujący porządek: 

 

4) Przyjęcie protokołu z obrad XXXVII/2021 sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 

5) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 18 września 2021 roku. 

6) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika Jednostki Organizacyjnej 

Gminy – Dyrektora SP1 w Barczewie. 

7) Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej w 2021 roku na sfinansowanie prac 

konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

8) Projekt uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2021 rok. 

9) Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Jeziorany, 

 a Gminą Barczewo, dotyczącego wykonywania zadań z zakresu lokalnego transportu zbiorowego. 

10) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo na lata 2021-

2031. 

11) Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Barczewo na 2021 rok. 

12) Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXXI(295)2021 Rady Miejskiej w Barczewie z dnia  

25 marca 2021 roku w sprawie udzielenia pomocy Powiatowi Olsztyńskiemu na dofinansowanie zadania 

pon. „Opracowanie dokumentacji przebudowy drogi powiatowej Nr 1483N od miejscowości Wipsowo  

do DK16“ 

13)  Sprawozdanie Burmistrza Barczewa z działalności między sesjami Rady Miejskiej. 

14)  Interpelacje i zapytania Radnych – forma pisemna. 

15)  Informacja o prowadzonej kontroli i uzyskanych efektach segregacji odpadów komunalnych na 

terenie Gminy Barczewo. 

16) Sprawozdanie dotyczące kontroli oświadczeń majątkowych Radnych Rady Miejskiej w Barczewie  

za 2020r. 

17) Sprawy różne i wolne wnioski. 

18)  Zamknięcie obrad XXXVIII/2021 sesji Rady Miejskiej w Barczewie.       

    

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (imienny wykaz głosowania w załączeniu). 

 

 

 



Do punktu 4 

 

Radni Rady Miejskiej nie zgłosili uwag do protokołu z obrad XXXVII/2021 sesji Rady Miejskiej. Protokół 

został poddany pod głosowanie.  

 

Radni jednogłośnie przyjęli protokół z obrad XXXVII/2021 sesji Rady Miejskiej. Imienny wykaz 

głosowania w załączeniu. 

 

Do punktu 5 

 

Pani Przewodnicząca poinformowała, że rozpatrzeniem petycji zajęła się Komisja Skarg, Wniosków i 

Petycji. 

 

Przewodniczący Komisji Radny Tomasz Kaczor przedstawił opinię Komisji. Komisja nie uznała petycji. 

 

Rada Miejska podjęła: 

                                UCHWAŁA nr XXXVIII(351)2021 z dnia 28 października 2021 roku 

                                     w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 18 września 2021 roku. 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu. 

 

Do punktu 6 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka. Poinformowała, że 

rozpatrzeniem skargi zajęła się Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji przedstawił opinię Komisji. Komisja uznała skargę za 

bezzasadną. 

 

Rada Miejska podjęła: 

                         UCHWAŁA nr XXXVIII(352)2021 z dnia 28 października 2021 roku 

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika Jednostki Organizacyjnej Gminy – 

Dyrektora SP1 w Barczewie. 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu. 

 

Do punktu 7 

 

Przewodnicząca Rady przekazała, że Radni otrzymali projekt uchwały w materiałach na sesję i się z nim 

zapoznali. Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawił Pan Andrzej Maciejewski – Burmistrz Barczewa. 

 

Opinia Komisji Finansów Publicznych – opinia pozytywna. 

 

Rada Miejska podjęła: 

                         UCHWAŁA nr XXXVIII(353)2021 z dnia 28 października 2021 roku 

 w sprawie udzielenia dotacji celowej w 2021 roku na sfinansowanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu. 

 

Do punktu 8 

 

Przewodnicząca Rady przekazała, że Radni otrzymali projekt uchwały w materiałach na sesję i się z nim 

zapoznali.  

 

Opinia Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych – opinia pozytywna. 

 

 



Rada Miejska podjęła: 

                        UCHWAŁA nr XXXVIII(354)2021 z dnia 28 października 2021 roku 

w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 

2021 rok.            

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu. 

 

Do punktu 9 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawił Pan Andrzej Maciejewski – Burmistrz Barczewa oraz Pan 

Andrzej Lichocki – kierownik wydziału GKiOŚ. 

 

Radni zadali pytania do przedstawionego projektu uchwały i otrzymali na nie odpowiedzi. Link do 

wyjaśnień i dyskusji: { HYPERLINK "https://www.youtube.com/watch?v=zDaxsxc4120" } (przedział 

czasowy: 0h18min01sek – 0h23min34sek). 

 

Rada Miejska podjęła: 

                         UCHWAŁA nr XXXVIII(355)2021 z dnia 28 października 2021 roku 

w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Jeziorany, a Gminą Barczewo, 

dotyczącego wykonywania zadań z zakresu lokalnego transportu zbiorowego. 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu. 

 

Przerwa w obradach. 

 

Do punktu 10 

 

Wznowienie obrad po przerwie 

 

Pan Burmistrz przedstawił autopoprawkę do zmian budżetu tj. zwiększenie o kwotę 135.000 zł na remont 

ulicy Zielonej i Wiejskiej w Barczewie. 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały w pkt 10 i 11 przedstawił Pan Andrzej Maciejewski – Burmistrz 

Barczewa. 

 

Link do dyskusji: { HYPERLINK "https://www.youtube.com/watch?v=zDaxsxc4120" } ( przedział czasowy: 

0h53min50sek – 0h54min53sek) 

 

Opinia Komisji Finansów Publicznych – opinia pozytywna do pkt 10 i pkt 11 

 

Pani Przewodnicząca zażądziła 5 min przerwy w celu uzyskania opinii Komisji Finansów Publicznych w 

sprawie przedstawionej autopoprawki przez Burmistrza Barczewa. 

 

Komisja Finansów Publicznych - opinia pozytywna do autopoprawki. 

 

Rada Miejska podjęła: 

 

UCHWAŁA nr XXXVIII(356)2021 z dnia 28 października 2021 roku 

            w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy-Finansowej Gminy Barczewo na lata 2021-2031. 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu. 

 

Do punktu 11 

 

Wyjaśnienia przedstawione w pkt. 10 

 

 

 

https://www.youtube.com/watch?v=zDaxsxc4120
https://www.youtube.com/watch?v=zDaxsxc4120


Rada Miejska podjęła: 

                     UCHWAŁA nr XXXVIII(357)2021 z dnia  28 października 2021 roku 

                                        w sprawie zmiany budżetu gminy Barczewo na 2021 rok; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeni.  

 

Do punktu 12 

 

Przewodnicząca Rady przekazała, że wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawił Pan Burmistrz  

w momencie omawiania zmian do zmiany budżetu na 2021 rok . 

 

Radna Urszula Mosakowska zadała pytanie do projektu uchwały i otrzymała na nie odpowiedź od Pana 

Burmistrza Andrzeja Maciejewskiego. Link do dyskusji: { HYPERLINK 

"https://www.youtube.com/watch?v=zDaxsxc4120" } (przedzial czasowy: 01h02min31sek – 

01h06min06sek). 

 

Rada Miejska podjęła: 

                     UCHWAŁA nr XXXVIII(358)2021 z dnia  28 października 2021 roku 

w sprawie udzielenia pomocy Powiatowi Olsztyńskiemu na dofinansowanie zadania pon. 

„Opracowanie dokumentacji przebudowy drogi powiatowej Nr 1483N od miejscowości Wipsowo do 

DK16“ 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu. 

 

Do punktu 13 

 

Sprawozdanie z okresu między sesjami Rady Miejskiej przedstawił Pan Andrzej Maciejewski – Burmistrz 

Barczewa. 

 

Obrady sesji opuścił Radny Grzegorz Matłoka oraz Adam Dowgiałło. Na Sali obecnych 12 Radnych. 

 

Brak pytańdo sprawozdania. 

 

Do punktu 14 

 

Przewodnicząca Rady przekazała, że nie wpłynęła do niej żadna interpelacja. Wpłynęły 3 zapytania od 

Radnej Haliny Bronka, na które Pani Radna otrzyma odpoiwedzi na piśmie.  

 

Do punktu 15 

 

Przewodnicząca Rady przekazała, że Radni otrzymali sprawozdanie w materiałach na sesję i się z nim 

zapoznali. 

 

Dyskusja: { HYPERLINK "https://www.youtube.com/watch?v=zDaxsxc4120" } (przedział czasowy 

01h38min53sek – 01h56min45sek). 

 

Do punktu 16 

 

Przewodnicząca Rady przekazała, że otrzymała informację od Naczelnika Urzędu Skarbowego w Olsztynie 

w sprawie oświadczeń majątkowych Radnych. Z informacji wynika, że Naczelinik nie stwierdził żadnych 

błędów w złożonych oświadczeniach. 

 

Do punktu 17 

 

W sprawach różonych glos zabrali: Radny Krzysztof Dowgiałło, Burmistrz Barczewa, Radny Bartosz 

Pontus, Radna Urszula Mosakowska, Radna Powiatowa Krystyna Szter, Radny Sebastian Białecki, 

Przewodnicząca Rady Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka oraz Radna Bogumiła Lisowska. 

 

https://www.youtube.com/watch?v=zDaxsxc4120
https://www.youtube.com/watch?v=zDaxsxc4120


Link do dyskusji: { HYPERLINK "https://www.youtube.com/watch?v=zDaxsxc4120" } (przedział czasowy: 

01h57min35sek – 2h13min56sek) 

 

Do punktu 18 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka zamknęła obrady  

XXXVIII/2021 sesji Rady Miejskiej. 

 

     

     Protokołowała:            Przewodnicząca Rady Miejskie 

/-/Katarzyna Białecka                /-/Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka 

https://www.youtube.com/watch?v=zDaxsxc4120

